
Vaše úspory vyletí komínem. Dotlačit vládu
společně k demisi, svolává národ Okamura
- CZ24 News | 17. dubna 2022

ČESKO: Vláda se nezajímá o názory ani o problémy českých občanů, případně se jim ústy
předsedkyně Sněmovny Pekarové Adamové otevřeně vysmívá. Tomio Okamura už hovoří o
tom, že je třeba společnými silami tuto vládu dotlačit k demisi, než úspory občanů vyletí
komínem a země bude nadobro zničena.

Pane předsedo, co říkáte na nápad ministryně obrany Jany Černochové z ODS
usilovat o zřízení americké vojenské základny na území ČR?

Hnutí SPD je proti přítomnosti jakékoli cizí armády na našem území. My prosazujeme modernizaci a
změnu koncepce výstavby naší armády na obranu území našeho státu a našich občanů místo
dosavadního expedičního sboru pro zahraniční mise. Připomínám, že například sousední Rakousko
není v NATO a dokáže si svoji bezpečnost svojí armádní koncepcí v kombinaci s chytrou zahraniční
politikou zajistit. Překvapilo mě, že výstavbu americké základny na našem území podporuje hnutí
ANO, jak řekl místopředseda ANO Ivo Vondrák. Hnutí SPD je tedy jedinou stranou v Parlamentu,
která je proti americké vojenské základně v ČR. Vytvořili jsme petici proti umístění americké
vojenské základny v ČR, kterou lze nalézt na webu SPD a kterou mohou naši občané podepsat, aby ji
mohla Sněmovna veřejně projednat.

Je nepřijatelné, že první kolo jednání o přítomnosti amerických vojáků v ČR již za zády Sněmovny
proběhlo. Bez vědomí Sněmovny o tom již s americkou stranou jednala vláda Petra Fialy (ODS)
zastoupená ministerstvem obrany pod vedením ministryně Černochové (ODS). A jednání mají po
Velikonocích pokračovat přímo v USA, kam paní ministryně jede. Ani se nedivím, že po několika
měsíčním působení získala paní ministryně od lidí velmi rychle nelichotivou přezdívku “ministryně
války”, jelikož mají občané oprávněný pocit, že nás chce paní Černochová za každou cenu zatáhnout
do nějaké války.

 

 

Připadá mi opravdu velmi lživé, když zastánci americké vojenské přítomnosti v ČR nálepkují ty, kteří
cizí vojáky nechtějí, jako příznivce Ruska. Vždyť to s tím nemá nic společného. Já plně rozumím
lidem, kteří po zkušenostech z roku 1968 či z protektorátu nechtějí žádné cizí vojáky na našem
území.

Hnutí SPD dlouhodobě prosazuje přijetí funkčního zákona o referendu, ve kterém by občané měli
možnost rozhodnout o zásadních společensko-politických a bezpečnostních otázkách směřování naší
země, jako je například členství v EU, zrušení Senátu anebo právě zřízení základny cizích vojsk na
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našem území. Současná vládní koalice ODS, TOP 09, STAN, KDU-ČSL a Pirátů a také hnutí ANO
zákon o referendu odmítají. Z toho je naprosto jasné, že si nepřejí, aby občané o čemkoli důležitém
rozhodovali, zatímco vláda koná zásadní kroky, které před volbami tajila.

 

Vy jste také uvedl, že vláda Petra Fialy pomáhá více než občanům České
republiky Ukrajincům…

Ano, to je bohužel pravda. Je již více než půl roku po volbách a vláda Petra Fialy prokazatelně
nepřijala ani jeden zákon, kterým by plošně nějak zásadněji zlepšila životy našim občanům. Zákonná
valorizace důchodů kvůli inflaci je povinná, takže to není rozhodnutí vlády. Česká republika má
aktuálně třetí nejvyšší inflaci v Evropě ve výši 12,7 %, ceny prudce rostou, ale vláda s tím nic nedělá.
Dám příklad. Česká republika má mezi sousedními zeměmi nejvyšší DPH na potraviny – v Polsku je
na přechodnou dobu 0%, v Německu 7%, na Slovensku a v Rakousku 10%, ale u nás je 15%… Hnutí
SPD prosazuje snížení daně na potraviny, energie a na pohonné hmoty, čímž by došlo k okamžitému
zlevnění.

Již 30% domácností je kvůli nečinnosti Fialovy vlády existenčně ohroženo a o 40% stoupl počet
nových exekucí. Za celou situaci, v které se ocitají naši občané, nese plnou odpovědnost současná
vláda. Na druhou stranu již vláda vynaložila na ukrajinské uprchlíky přes 50 miliard korun a teď jim
bude dávat byty, zatímco mnozí naši občané nemají na základní životní potřeby. Fialova vláda je pro
běžné občany bezesporu tou nejhorší za dobu samostatné České republiky. Ani mě nepřekvapuje, že
o premiérovi Petrovi Fialovi lidé říkají, že není českým, ale ukrajinským premiérem.

Podle dostupných informací k nám přišlo v souvislostí s konfliktem na Ukrajině více než 340 tisíc
uprchlíků. Podle sdělení ministra práce a sociálních věcí Mariana Jurečky se z nich ale pouhých 10
tisíc hlásí o práci. To jsou pouhá 3 % z celkového počtu. Dochází tak na naše slova, že k nám přišli
Ukrajinci, kteří převážně čerpají solidární a humanitární příspěvky z našeho rozpočtu. Navíc,
koordinace mezi kraji stále nefunguje a spousta Ukrajinců zde také pobývá mimo registrační systém.

Požadujeme opakovaně po vládě předložení jasné strategie pro zvládání této uprchlické krize, jelikož
již začínají velké problémy s udržitelností našeho sociálního, zdravotního a školského systému a
sociální pnutí v naší společnosti. Rozumíme obavám a stížnostem našich občanů a považujeme tyto
obavy za oprávněné. Lidé si stěžují, že jsou ve zdravotnických zařízeních upřednostňovaní Ukrajinci,
podobně nám píšou rodiče českých dětí ohledně situace ve školách. Hnutí SPD je přesvědčeno, že
pomoc ukrajinským uprchlíkům by měla být přiměřená, časově omezená a po skončení konfliktu by
se měli uprchlíci vrátit zpět na Ukrajinu budovat svoji zemi a v tom jim můžeme pomoci.

Vláda Petra Fialy skutečně pomáhá více Ukrajincům než občanům České republiky. Našim občanům
v podstatě nepomáhá vůbec. Vláda navrhla pouze naprosto nedostatečné snížení spotřební daně na
benzín a naftu o 1,50 Kč na litr, navíc to má platit až od června a do konce září. Vláda Petra Fialy
(ODS) v praxi prokazuje, že se nehodlá „starat o lidi”, jak arogantně prohlásila předsedkyně
Poslanecké sněmovny Markéta Pekarová Adamová z vládní TOP 09. Pokud vláda bude takto
pokračovat, roztočí se inflační spirála a úspory občanů vyletí komínem. Musíme společně dotlačit
vládu k demisi.

Od českých europoslanců zaznívají informace, že EU v důsledku událostí na
Ukrajině a ambice zcela se odstřihnout od ruského plynu plánuje ještě posílit



Green Deal a urychlit přechod na „obnovitelné zdroje“. Jak perspektivně
vidíte tento nápad?

Česká republika je v současnosti plně závislá na dovozu plynu z Ruska a nemáme za ruský plyn zatím
alternativu, takže odstřižení od ruského plynu by znamenalo okamžité několikanásobné zdražení
energií a hyperinflaci. Naši občané a firmy by se dostali do neřešitelné situace. Tankery z USA či
odjinud nedokážou tento případný výpadek nahradit. Hnutí SPD je jedinou stranou v Parlamentu,
která již roky prosazuje energetickou a potravinovou bezpečnost naší republiky. Ostatní strany se
nám smály a teď bohužel vidíme, jak to dopadá na naše občany. Dosavadní vlády tento problém
neřešily a Fialova vláda dokonce ani nezajistila naplnění zásobníků zemního plynu, takže máme
zásoby ani ne na měsíc…

 

A Green Deal je škodlivý nesmysl. Problémem je, že obnovitelné zdroje energie (OZE) jsou ve
skutečnosti občasnými zdroji energie. Někdy fouká málo, někdy moc, slunce někdy svítí, někdy
nesvítí a vody je někdy dost a někdy málo. Jako doplněk mohou OZE být ok, ale nemůže na nich stát
celá energetika právě kvůli jejich nestabilitě, kvůli které mohou přijít blackouty – jednak kvůli příliš
malému napětí, ale i kvůli příliš velkému. OZE mohou přispět k energetické bezpečnosti pouze jako
doplněk energetického mixu. Pokud převládají, energetickou bezpečnost naopak ohrožují.

SPD říká jasně, že systémovým řešením pro naši republiku a naše občany je odstoupit od Green
Dealu EU a systému EU o obchodování s emisními povolenkami a přestat vyvážet naši elektřinu na
nadnárodní burzy. Je zároveň potřeba zajistit energetickou a potravinovou soběstačnost České
republiky a dostavět nové bloky jaderných elektráren v Dukovanech a Temelíně a zajistit strategické
zásoby plynu. A též bude nutné prodloužit dobu těžby uhlí.

Co říkáte výsledku prvního kola prezidentských voleb ve Francii?

Je známo, že je Marine Le Pen mojí dlouholetou přítelkyní a kolegyní SPD ze společné evropské
vlastenecké frakce. Pokud Marine Le Pen, která mj. tvrdě kritizuje Macronovu proimigrační politiku,
vyhraje druhé kolo prezidentských voleb, bude to po brexitu a výsledku voleb v Maďarsku a Srbsku
další rána pro nikým nevolené elitáře z Evropské unie.

Marine to bude mít ale velmi těžké, protože proti ní jde drtivá většina médií, korporací, neziskovek,
globalistických firem a vlastně celý establishment. Na druhé straně se ukazuje čím dál větší
nespokojenost s Macronem, takže i liberální komentátoři mluví o tom, že má Marine o dost větší
šanci než posledně. Držme jí palce!

Zase po roce tu máme Velikonoce. Co byste popřál občanům?

Milé dámy a pánové, rád bych Vám popřál hezké, klidné, veselé a požehnané Velikonoce prožité
s Vašimi blízkými. Současná ekonomická i politická situace je velmi těžká. Snažme se přesto hledat
to hezké, co mezi námi je. Mít radost z hezkého úsměvu, rozkvétající přírody, záblesků jarního
sluníčka či doušku dobrého piva, vína či moštu. A také z pomlázky! (smích) Naše rodiny a náš národ
musí držet pohromadě. Jen tak současnou krizi zvládneme.
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